

Dekalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း (DCSD) မိသားစုများသို့ မင်္ဂလာပါ။

ကျွန်ုပ်တို့၏ လောလောဆယ်တွေ့ကြုံနေရသည့် လူမှုရေးရာ စိန်ခေါ်မှုများမှအပ လာမည့် ရက်သတ္တပတ်သည် အကျိုးဖြစ်ထွန်းသော ရက်သတ္တပတ်ဖြစ်ပါလိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းများနှင့် မိသားစုများ ဓါတ်ငွေ့ပြတ်တောက်မှု၏ သက်ရောက်မှု များကို DCSD မှ အသိအမှတ်ပြုပါသည်။ ထို့ကြောင့် ဆုံးဖြတ်ချက်များကို အချိန်မီ ချမှတ်နိုင်ရန် ကျောင်းအရာရှိများက အခြေအနေများကို အနီးကပ် စောင့်ကြည့်လျက် နေပါသည်။

ကြိုတင်ကာကွယ်မှုတစ်ခုအနေဖြင့် ခရိုင်ကျောင်းမှ အဝေးမှနည်းပညာဖြင့် အလုပ်လုပ်ခြင်း နှင့် လေ့လာသင်ယူမှု ပတ်ဝန်းကျင်သို့ ပြောင်းလဲသွားခဲ့သော် ဝန်ထမ်းများသည် လိုအပ်သော အရင်းအမြစ်များ၊ ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများ နှင့် ပစ္စည်းကိရိယာများကို နေအိမ်သို့ နေ့စဉ် ယူဆောင်သွားသင့်ပါသည်။ နှစ်ကုန်ဆုံးချိန် နီးကပ်လာပြီဖြစ်သဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ ဝန်ထမ်း နှင့် မိသားစုများအား လိုအပ်ခဲ့ပါက အဝေးမှနည်းပညာဆိုင်ရာဖြင့် ကူညီထောက်ပံ့ပေးရန် ကျွန်ုပ်တို့ အသင့်ပြင်ဆင်လိုပါသည်။ သင့်ဧရိယာထဲရှိ ဓါတ်ငွေ့ရရှိရာနေရာများအတွက် [ဤနေရာတွင်](#) နှိပ်ပါ။

သတင်းကောင်း

ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများနှင့် အလုပ်သမားများသည် ကျောင်းစာသင်နှစ် အဆုံးသို့ ရောက်ရှိတော့မည့်အချိန်အထိ ကျွန်ုပ်တို့အား ဂုဏ်ယူစေသည့်လုပ်ဆောင်မှုများဖြင့် ဆက်လက် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

2021 Georgia United Foundation School Crasher အစီအစဉ် မှ [ထောက်ပံ့ငွေရရှိသူ](#) ရှစ်ဦးအနက် Rowland မူလတန်းကျောင်းအား ကျွန်ုပ် ချီးကျူးဂုဏ်ယူလိုပါသည်။ School Crashers သည် ကျောင်းပြင်ဆင်မှုအတွက် လျှောက်ထားရန် အခွင့်အရေးကို ပြည်နယ်တစ်ဝိုင်းလုံးရှိ ကျောင်းများသို့ ကမ်းလှမ်းမှုပေးသည့် Foundation ၏ အကြီးမားဆုံးသော အသိုင်းအဝိုင်း ဝန်ဆောင်မှု အစီအစဉ် ဖြစ်ပါသည်။

School Crashers နှင့် Mohawk Carpet ထောက်ပံ့ငွေများသည် Rowland ရှိ မီဒီယာ စင်တာ၏ ကြမ်းခင်းများပြုပြင်ခြင်း၊ ဆေးသုတ်ခြင်း၊ နှင့် သက်သောင့်သက်သာရှိပြီး ပြောင်းလွယ်ပြင်လွယ်ရှိသော ထိုင်ခုံများ တို့ဖြင့် ပိုမိုကောင်းမွန်အောင် ပြုပြင်မည်ဖြစ်သည်။ မီဒီယာစင်တာသည် နွေးထွေးမှုဖြင့်၊ ရောင်စုံဖြင့် နှင့် ကျောင်းသားများအတွက် မိမိတို့၏ စာဖတ်ခြင်းတွင် ချစ်မြတ်နိုးလာစေသည့် နေရာတစ်ခုအဖြစ်သို့ ပြောင်းလဲလိုက်သည့်အတွက်ကြောင့် အချက်အချာကျသော နေရာ ဖြစ်လာပါလိမ့်မည်။ Rowland ရှိ ကျောင်းသားများ၊ ဆရာများနှင့် ဝန်ထမ်းများတို့အား ထပ်မံဂုဏ်ယူပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားတစ်ဦးသည် Amazon Future Engineer [Scholarship ပညာသင်ဆု](#) ရရှိကြောင်း ကြေငြာရန် ကျွန်ုပ် အလွန် ဝမ်းသာပါသည်။ Cedar Grove အထက်တန်းကျောင်းမှ ဒီနီယာကျောင်းသူ Etimfon Bassey သည် လေးနှစ်တာ ပညာသင်ဆု \$40,000 လက်ခံရရှိပြီး သူမ၏ ကောလိပ်ကျောင်း ပထမနှစ်ပြီးနောက်တွင် Amazon ၌ အလုပ်သင်နေရာ ကိုပါ အာမခံ ရရှိထားပါသည်။ အံ့ဖွယ်သော ဤပညာသင်ဆုအတွက်နှင့် Amazon ၌ အလုပ်သင် ရရှိမှုအတွက် Etimfon အား ဂုဏ်ယူပါသည်။

ထို့အပြင် Arabia Mountain ရှိ စီနီယာကျောင်းသူ Niana Battle ကိုလည်း မကြာသေးမီက Atlanta Bar Association နွေရာသီ ဥပဒေ အလုပ်သင် အစီအစဉ်၌ နေရာ 25 ခုအတွင်း သူမ၏ ပါဝင်ရရှိခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ် ဂုဏ်ယူလိုပါသည်။ အစီအစဉ်မှ ဥပဒေဆိုင်ရာ အလုပ်အကိုင်နှင့်ပတ်သက်ပြီး ထပ်မံလေ့လာရန် စိတ်ပါဝင်စားသော Atlanta ဧရိယာ အထက်တန်းကျောင်း ကျောင်းသားများသို့ နွေရာသီ အခွင့်အရေးများကို ကမ်းလှမ်းပေးပါသည်။ Niana အား ချီးကျူးဂုဏ်ယူပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ နှင့် အလုပ်သမားများတို့၏ အိမ်မက်များ အကောင်အထည်ပေါ်လာခြင်းကို တွေ့မြင်ရသည့်အတွက် အစဉ်အမြဲ ဝမ်းသာပါသည်။ Hightower မူလတန်းကျောင်း အုပ်ထိန်းသူ [Mr. Tylan Bailey](#) သည် သူ၏ရည်မှန်းချက်ဖြစ်သော ကာယပညာ ဆရာတစ်ဦးဖြစ်လာရန် ကောလိပ်ကျောင်းမှ ပညာရေးဘွဲ့ဖြင့် အောင်မြင်လာသည်ကို မြင်တွေ့ရသည့်အတွက် ကျွန်ုပ် အလွန် ပီတိဖြစ်ပါသည်။ Hightower ကျောင်း အသိုင်းအဝိုင်းသို့ သူ၏ ကျောင်း အုပ်ထိန်းသူတာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးအဖြစ် ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ခဲ့သမျှအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ကျေးဇူးတင် လျက်ရှိပြီး PE ဆရာတစ်ဦးအနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအတွက် အကျိုး သက်ရောက်မှုဖြစ်စေမည့် သူ၏ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မှုများကို ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်လင့်နေပါသည်။ Mr. Bailey အား ချီးကျူးဂုဏ်ယူပါသည်။

27 ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည် ဆက်သွယ်ရေး ဆုချီးမြှင့်မှုတွင် ဆုနောက်ထပ် နှစ်ခု ရရှိသော ဆက်သွယ်ရေး ဌာနအား ချီးကျူးဂုဏ်ယူပါသည်။ ၎င်း၏ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး၏ [ရက် 100 အစီရင်ခံစာ လုပ်ငန်းအတွက်၌ ကော်ပိုရိတ် ဆက်သွယ်ရေး-နှစ်ပတ်လည် အစီရင်ခံစာ အတွက် ထူးချွန်ဆုကို](#) အနိုင်ရရှိခြင်းနှင့်အတူ အဖွဲ့မှ ၎င်း၏ ["Wave Them Bows"](#) ဂီတဒီဇိုအတွက် ဂုဏ်ထူးဆု နှစ်ခုကိုလည်း ရရှိခဲ့ပါသည်။ ၎င်းသည် ကပ်ရောဂါ ကူးစက်မှုဖြစ်ပွားသည့်ကာလအတွင်း၌ ကျောင်းအသိုင်း အဝိုင်းများအား ဆက်လက် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေရန် လှုံ့ဆော်စေရန်အတွက် ဖန်တီးထားသည်။ ထို့အပြင် ထိရောက်သော ဆက်သွယ်မှုများရှိကြောင်း သေချာစေရန် ဝန်ထမ်းများအတွက် အတွင်းပိုင်း ဆက်သွယ်မှု တစ်ခုလည်း ဖြစ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရေးများကို တိုးတက်ကောင်းမွန်အောင်ပြုလုပ်ခြင်းသည် ခရိုင်အတွက် ဦးစားပေးချက် တစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အလုပ်ကြိုးပမ်းမှုကို အသိအမှတ်ပြုခြင်းအတွက် နှင့် အခြားလေးစားဖွယ် အဖွဲ့အစည်းများကြားတွင် ဂုဏ်ပြုခံရသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

အထက်လွှတ်တော်ဆီနိတ် ဥပဒေကြမ်း 293 (Senate Bill 293)

City of Decatur ကျောင်းများ နှင့် DeKalb ကောင်တီ၏ ကျောင်းသားများနှင့် မိသားစုများအတွက် ရန်ပုံငွေထိန်းသိမ်းထားရှိပေးရန် နှစ်ပေါင်းများစွာ စေ့စပ်ညှိနှိုင်းပြီးသည့်နောက်တွင် မေလ 13 ရက်နေ့က DeKalb ကောင်တီကျောင်းများ ဘုတ်ဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ Vickie B. Turner နှင့် City of Decatur ကျောင်းများ နှင့် DeKalb ကောင်တီ ကျောင်းများမှ အရာရှိများတို့နှင့်အတူ Senate Bill 293 ၏ အတည်ပြုပြဋ္ဌာန်းချက် အခမ်းအနားသို့ ကျွန်ုပ် တက်ရောက်ပါဝင်ခွင့်ရရှိခဲ့ပါသည်။ Senate Bill 293 ၏ အတည်ပြုပြဋ္ဌာန်းချက်ရလဒ်အနေဖြင့် မည်သည့်အခါ၌မဆို City of Decatur မှ ပေါင်းစည်းပါဝင်လာသည့်အခါ DCSD သည် ကျောင်းသားဝန်ဆောင်မှု ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း ကော်မတီ တည်ထောင်ခြင်းမှတစ်ဆင့် City Schools of Decatur နှင့်အတူ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ ကော်မတီထဲတွင် DeKalb ကောင်တီ ပညာရေး ဘုတ်အဖွဲ့မှ ရွေးကောက်ထားသည့် အဖွဲ့ဝင်သုံးဦး နှင့် City Schools of Decatur ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့မှ ရွေးကောက်ထားသည့် အဖွဲ့ဝင် သုံးဦး အသီးသီးပါဝင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအတွက် ပိုမိုမျှတသော အရင်းအမြစ်များ ဖြန့်ဝေပေးခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ စည်းရုံးလှုံ့ဆော်မှုနှင့် ဆုံးဖြတ်ချက်ချ ခြင်းတွင် အဓိကသော့ချက်တစ်ခုအဖြစ် ဆက်လက်ထားရှိပြီး ဤပေါင်းစည်း ပါဝင်မှုသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများသို့ အရင်းအမြစ်များ ပိုပြီး ကူညီထောက်ပံ့ပေးနိုင်သည့် စွမ်းဆောင်မှုအပေါ် ကြီးမားသော အကျိုးသက် ရောက်မှုရှိမည်မှာ သေချာပါသည်။ DeKalb ကောင်တီ၊ City of Decatur နှင့် DeKalb ကောင်တီ အောက်လွှတ်တော် နှင့် အထက်လွှတ်တော် အဖွဲ့တို့၏ ဦးဆောင်မှု နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ အနာဂါတ်တွင် ရန်ပုံငွေရရှိစေရန် သေချာ စေသည့် ကြိုးပမ်းမှု အတွက် မိမိတို့၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအကြား ကျွန်ုပ်တို့ ချီးကျူးဂုဏ်ပြုပါသည်။

မိသားစု မြို့တော်ခန်းမ အစည်းအဝေး

ကျွန်ုပ်တို့၏ မိသားစုများအား မိဘများအတွက် အဝေးမှနည်းပညာဖြင့် မြို့တော်ခန်းမ အစည်းအဝေးအား လာမည့် ကြာသပတေးနေ့၊ မေလ 20 ရက်၊ ညနေ 6 နာရီ မှ 7 နာရီ အထိ သို့ တက်ရောက်ပါရန် ကျွန်ုပ် ဖိတ်ကြားလို ပါသည်။ ခရိုင်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ပြုလုပ်သည့် တိုးတက်မှုများအကြောင်းကို ဝေမျှပြောဆိုရန် နှင့် သင့်ထံမှ အကြံပြုချက်များကို ကြားသိရန် ကျွန်ုပ် စိတ်အားထက်သန်လွန်းလှ ပါသည်။ နောက်ထပ်သော အချက်အလက်များအတွက် [ဤနေရာတွင်](#) နှိပ်ပါ။

ကွင်းဆင်းနေ့

ပြီးခဲ့သည့်အပတ်တွင် Stoneview မူလတန်းကျောင်း၏ Little Libraries စာကြည့်တိုက်လေးများ၏ ဖဲကြိုးဖြတ်ခြင်း အခမ်းအနား၌ ကျွန်ုပ် အတွက် စိတ်လှုပ်ရှားဖွယ်နေ့တစ်နေ့ဖြစ်ပါသည်။ State Farm မှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဖက်များအား Little Libraries ကို ဝယ်ယူနိုင်စေရန် မိမိတို့၏ ထောက်ပံ့ငွေအတွက် ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ဤစီမံကိန်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုင်းအဝိုင်းအား မည်ကဲ့သို့ တည်ဆောက် စေမည် နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအား စာဖတ်ခြင်းကို ချစ်မြတ်နိုးရန် မည်ကဲ့သို့ လှုံ့ဆော်စေမည်ကို ကျွန်ုပ် တွေ့မြင်ရန် မစောင့်ဆိုင်းပါ။

Graduation Central (ဖဟို ကျောင်းဆင်းပွဲ)

ကျောင်းဆင်းပွဲသို့ ရောက်ရှိလာပါပြီ။ ယခုအပတ်စနေ၊ တနင်္ဂနွေနှင့် လာမည့် အပတ်စနေ၊ တနင်္ဂနွေ တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ စီနီယာ ကျောင်းဆင်းပွဲ အခမ်းအနားများသို့ တက်ရောက်ဆင်နွှဲရန် အလွန်စိတ်လှုပ်ရှားနေပါသည်။ ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့၏ [Graduation Central](#) ဝဘ်ဆိုဒ်တွင် နောက်ထပ်သော ကျောင်းဆင်းပွဲ သတင်းအချက်အလက်များနှင့် နောက်ဆုံးရ သတင်းများ အပြင် အခမ်းအနားများကို ကြည့်ရှုပါ။ ထို့အပြင် "We Are DCSD" မဂ္ဂဇင်း ၏ Val Sal အထူး တည်းဖြတ်ထုတ်ဝေမှု ကို ကြည့်ရှုရန် [ဤနေရာတွင်](#) နှိပ်ပါ။

သူနာပြုတို့အား ကျေးဇူးတင် လေးမြတ်ခြင်း

ပြီးခဲ့သည့် မေလ 12 ရက်နေ့တွင် ကျောင်းသူနာပြုနေ့ကို ခရိုင်အတွင်း၌ ကျင်းပခဲ့ပါသည်။ DCSD တစ်ဝှမ်းရှိ ကျွန်ုပ်တို့ ကျောင်းသားများအား စောင့်ရှောက်မှုပြုပေးသူ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသူနာပြုများအား ဂုဏ်ပြုခြင်းနှင့် ချီးကျူးဂုဏ်ပြုခြင်း ပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ ကျန်းမာကြောင်း နှင့် လေ့လာသင်ယူမှု အတွက် ပိုပြီးအသင့်ဖြစ်ကြောင်း သေချာမှုရှိစေသည့်အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ကြီးကြပ်သူဌာနများ၏ အသိုင်းအဝိုင်း အကြံပေး ကောင်စီ

ပြီးခဲ့သည့် ကျောင်းစာသင်နှစ်၌ ကြီးကြပ်သူဌာနများ၏ အသိုင်းအဝိုင်း အကြံပေး ကောင်စီ (SCAC) တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သည့် အသိုင်းအဝိုင်း ခေါင်းဆောင်များအဖွဲ့တို့နှင့် လက်တွဲဆောင်ရွက်မှုတွင် ကျွန်ုပ် အလွန် ဝမ်းမြောက်မိပါသည်။ SCAC ၏ ဤအဖွဲ့သည် မိမိတို့၏ ကတိကဝတ်အတိုင်း ခရိုင်၏ ပညာရေး၊ လုပ်ငန်း စီမံလည်ပတ်မှု နှင့် ဘဏ္ဍာရေး သုခကောင်းကျိုးတို့နှင့်ပတ်သက်ပြီး ကူညီပံ့ပိုးမှု၊ လမ်းညွှန်မှု နှင့် ခေါင်းဆောင်မှု များကို မဆုတ်မနစ် ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ ကျောင်းစာသင်နှစ်၏ နောက်ဆုံး အစည်းအဝေးပွဲကို ပြီးခဲ့သည့် မေလ 11 ရက်နေ့တွင် ပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။ ၎င်းသည် အမှန်တကယ် အပြုသဘောဆောင်သော အတွေ့အကြုံဖြစ်ပါသည်။ ယခုအဖွဲ့မှ အဖွဲ့ဝင်များကို အဖွဲ့ဝင် ဆွေးနွေးမှုအတွက် လာမည့် နေ့ရာသီတွင် တွေ့ဆုံရန် မျှော်လင့်ပါသည်။ 2021-2022 ကျောင်းစာသင်နှစ်တွင် SCAC အစည်းအဝေးပွဲတစ်ရပ်ကို ပြန်လည်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။